
Stanovisko VV:

Chceme tímto vyjádřením reagovat na debatu o OZ a Singltrek s.r.o., která tu vznikla.
Doufáme přitom, že se nám věci podaří uvést na pravou míru a ukončit tak Vaše obavy.
Bohužel jsme si vědomi, že událost silně nahrává nečlenům organizace, kteří na základě
svých spekulací vytváří své "pravdy" a následně také vysoký tlak na naše členy.

Tomáš Kvasnička nám v debatní častí minulé schůze výkonného výboru situaci vysvětlil
velice podobně jako ve svém prohlášení. Nedošlo k formálnímu schválení výborem (jak
chybně uvedl ve svém předchozím vyjadření tiskový mluvčí Petr Slavík), neboť zmíněné
kroky leží mimo kompetence organizace. Členové VV (mimo TK) nemají s faktickým
vznikem s.r.o. žadné spojitosti a nemají žádné prostředky soukromé rozhodnutí Tomáše
zvrátit.
Informace o s.r.o. byla VV poprvé předána při posledním setkání VV, na kterém byly pouze
přijaty argumenty Tomáše. Následovala debata o tom jaké budou další kroky (s ohledem na
zájmy ČeMBy, resp. jejich členů a zaměstnanců). Žádné formální hlasování tedy
neproběhlo. Předpokládali jsme, že detailnější a relevantní informace budou probrány na
našem dalším setkání VV.

Jak ochranu známky singltrek, tak založení singltrek s.r.o. jsme však považovali za kroky,
které v Česku umožní budovat lepší podmínky pro bajkování. Tomáš přitom zmínil, že není
ochotný veškeré výsledky své práce přenechat ČeMBě a že se potřebuje chránit. Singltrek
pak považuje za své intelektuální vlastnictví, se kterým vstoupil do své práce v ČeMBě. Proti
tomu jsme nenašli žádný protiargument.

Sloučení činnosti řízení ČeMBy a podnikání v osobě Tomáše Kvasničky jsme nepovažovali za
optimální, ale přistoupili jsme na Tomášův argument, že nikdo jiný v současnosti není
schopen je oboje odborně rozvíjet. Činnosti spojené s rozvojem stezek budou v ČeMBě
ovlivněny rozhodnutími příštího vedení, které nemusí sdílet nadšení pro ně. Začaly se také
objevovat reálné situace, že na singltreku chtějí kapitalizovat soukromé subjekty, které
nemají téměř žádnou znalost problematiky. Tím se dostala část činnosti sdružení do
konfrontace "reálného života", snahy a výstupy sdružení mohou být komerčně parazitovány
jinými subjekty. Lepší volbou pro ČeMBu je přijmout Tomášovo argumenty, kdy přípravu
stezek a jméno singltrek je schopný garantovat i jinde ten, kdo je k tomu kompetentní. Tím
je v současné době Tomáš Kvasnička.

Pro tyto důvody jsme považovali Tomášovi kroky za akceptovatelné. Na základě naší debaty
jsme po Tomášovi chtěli, aby tato informace byla jím zveřejněna. Tomáš nás přesvědčil, že
o nich chce členy a veřejnost informovat až bude vše hotovo. Tedy až bude obchodní
známka registrována a až budou nastaveny vztahy subjektů spravujících Singltrek pod
Smrkem. Netušili jsme přitom, že se obojí stane předmětem spekulací před naším dalším
setkáním. Mrzí nás, že jste se dozvěděli o těchto informacích z jiných zdrojů.

Dalšími kroky bude dopracování vztahů pro správu Singltreku pod Smrkem, skrze vznikající
Singltrek pod Srmkem o.p.s. Výkonný výbor přitom schválil zakladatelskou roli ČeMBy v ní.
Finalizace formálního smluvního vztahu mezi Singltrek s.r.o. a ČeMBA, o.s. bude
dopracována pokud/až bude udělena a zachování know-how ve sdružení.

Výkonný výbor ČeMBA, o.s.


